
 
 

Verslag Medezeggenschapsraad d.d. 21 november 2023, Kerklaan 
 

Aanwezig: Freddie (voorzitter), Nicky (secretaris), Carolien, Friso Oliver, Floor, Renske, Reuven, Dagmar en 
Elise (allen leden), Albert (namens de schoolleiding Harens Lyceum) en Yvonne (verslag). 

Afwezig met kennisgeving: Gerrit, Margreet 
 

Onderwerp Actie 

Opening 
De vergadering wordt door de voorzitter om 19.40 uur geopend en heet iedereen van harte 
welkom. Een speciaal welkom voor de nieuwe MR-leden. 

 

Mededelingen 
De voorzitter deelt mee dat: 
• Het statuut en jaarplan van de MR van het Harens Lyceum de volgende vergadering wordt 

geagendeerd 
• HL-team havo wordt de volgende vergadering uitgenodigd voor een presentatie over het 

havo-plan.  
 

De rector deelt mee dat er bij de sectie Nederlands uitval is, door ziekte en dat een van de  
docenten is gestopt. In overleg met de vakgroep wordt naar de invulling gekeken.   

 
 
MR 
 
HL 

Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 

 
 

Verslag d.d. 12 september 2023  

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
Naar aanleiding van: 
• Taken onderwijsassistenten: De rector deelt mee dat voor de onderwijsassistenten de 

invulling duidelijk is. Gesprekken hierover zijn met hen gevoerd. Een plan van inzet is gereed. 
De functieomschrijving is ook duidelijk. Hierop hebben zij gesolliciteerd.  

• Evaluatie diatoetsen: Een PMR-lid deelt me dat er een analyse is gemaakt. Hierop komt een 
vervolg.  

• Evaluatie uren mentorschap havo 4: De rector deelt mee dat hierover in maart een 
evaluatie komt.  

• Jassen en kluisjes: De leerlingenraad heeft een plan gemaakt en dit ingeleverd bij de rector 
Hij komt hierop terug.  
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Begroting 2024 
Door de rector wordt een toelichting gegeven op de begroting. Daarbij geeft hij aan dat er een 
tekort is en in de begroting is weggewerkt.  
De rector gaat samen met adviesgroep onderwijstijd / financiën naar oplossingen zoeken.  

  
 
HL 

Overgangsnormen onderbouw 2023-2024 
De rector geeft aan dat er zijn tekstuele aanpassingen gedaan.  
 
De MR stemt hiermee in.  

 
 

Evaluatie taakuren 
De rector geeft aan dat: 

• er een overzicht is gemaakt om de taakuren, zoals begroot in juni 2023 te vergelijken met de 
uitgegeven taken per 1 oktober 2023.  

• de evaluatie wordt meegenomen in het formatieproces van 2024-2025.   

• hij de evaluatie ook besproken heeft met de PMR.  

• er een beleidsplan burgerschap door hem is gemaakt. Dit wordt ook aan de MR aangeboden.  

 
 
HL 

Onderwijsresultaten 
Door de rector wordt aangegeven dat de voorlopige onderwijsresultaten (OR1) 2024 in kaart zijn 
gebracht. Hiervoor zijn de benodigde acties in gang gezet. In maart 2024 komt de inspectie met 
een definitieve versie.  
Wat we nu kunnen zien is dat het bovenbouw rendement van de havo onder de norm zit en alle 
overige indicatoren zitten boven de norm. Daarmee zitten we boven de norm van zowel de havo 
als de vwo.  
De OR1, plan van aanpak wordt in de onderwijsteams besproken.  
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Ventilatie 
De rector geeft aan dat er door een onafhankelijk bureau een rapport over de ventilatie is 
gemaakt. Dat de conclusie is dat bij een paar lokalen problemen zijn.  Er zitten een paar 
aannames in het rapport dit niet kloppen. Hieraan wordt aandacht aanbesteed.  
Dat er geregeld gelucht moet worden. Hoe we hiermee om moeten gaan, daarin worden we 
begeleid   

 
HL 

Pedagogisch beleid 
Op de vraag van de MR hoe aandacht wordt besteed aan het pedagogisch klimaat, antwoordt de 
rector dat in de afgelopen studiedag casussen zijn besproken. Dat hierover een terugkoppeling 
komt in de nieuwsbrief.  
De rector voegt hieraan toe dat er nog aandacht is voor: 
• huiswerk maken 
• uitstuurbeleid: de teamleiders gaan hierover in gesprek met de docenten. 
• de leerlingenraad onderbouw bezig is om de leerlingen onderbouw te stimuleren om hun 

huiswerk te maken op het gele domein.  

 

Leerlingenraad 
Door de leerlingenraad worden de volgende punten ingebracht: 
• aanpassing normering toetsen onderbouw: dit moet via de examencommissie worden 

aangevraagd. 
• meer waterpunten: bespreken met Arend. 

 

Rondvraag / W.v.t.t.k. 
De volgende punten komen naar voren:  
• Stiltelokaal tijdens de toetsweek: Is voor vele leerlingen niet duidelijk dat dit er is.  
• Huiswerklokaal havo: komt weer terug.  
• Verlengers toetsen onderbouw: Is voor vele leerlingen niet duidelijk hoe dit gaat.  
• Waar kunnen de leerlingen zitten voor de pauzes. 
De rector neemt bovenstaande punten mee. Komt terug. 
 
Der rector geeft nog aan dat hij de functiemix samen met de PMR afhandelt. Dat hij hoopt dat nog 
voor de Kerstvakantie dit kan worden uitgezet onder het personeel.  

 
 
 
 
HL 
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Sluiting 
Nadat er niets meer aan de orde is, sluit de voorzitter de vergadering. 

 

 


